
 

Verslag GMR vergadering 14 september 2022  

Aanwezig:  

Manuela  van der Otterloo (Utrecht – oudergeleding) 

Gerry Dilling (Amersfoort – personeelsgeleding) 

Natasja van Dijk (Rhenen – oudergeleding) 

Anne Sleper (Lef – personeelsgeleding)  

Florinda Bakker (Utrecht – personeelsgeleding) 

Wim Moerman  (Nieuwekerk aan de IJssel – oudergeleding)   

Petra Nieuwveld (Ambtelijk secretaris) 

Jeroen Gommers (CvB) 

Afwezig:  Olga van Oord- Rall (Maarssen - oudergeleding) 

Sander van der Horn (Amersfoort – oudergeleding) 

Danielle van der Geer (Nieuwegein - personeelsgeleding)  

Jochem Tadema (Nieuwekerk aan de IJssel – personeelsgeleding) 

Sakine Kondu (Maassluis - oudergeleding) 

 

 

Geen vertegenwoordiging van:  
Oudergeleding Lef Utrecht 
Personeelsgeleding Loenersloot 
Oudergeleding Loenersloot 
Personeelsgeleding Maarssen 
Personeelsgeleding Maassluis  
Oudergeleding Nieuwegein 

Personeelsgeleding Rhenen 

 

Nr. Onderwerp  

1.  Opening / agenda De voorzitter opent de vergadering en na een kennismakingsrondje wordt de 
agenda vastgesteld, met aanvulling van twee ontvangen documenten Covid 
en Inductiebeleid. Deze zijn ter informatie meegestuurd. Protocol Covid zal bij 
agenda bestuursmemo worden behandeld.   
Er zijn twee nieuwe leden bijgekomen: Welkom aan Jochem en Manuela. Hoe 
het nu zit met de vertegenwoordiging vanuit Maarssen zal nagevraagd 
worden.  

2.  Voorbespreking  De volgende vergadering staat gepland op 7 november voor de commissie 
onderwijskwaliteit, hierbij is ook de RvT aanwezig. Afgesproken wordt dat alle 
GMR-leden hiervoor worden uitgenodigd.    

   

3.  Bestuursmemo  Monton heeft een protocol COVID opgesteld.  Vanuit het ministerie was de 
opdracht gegeven om dit nog voor de zomervakantie af te ronden, maar 
vanwege de drukte is nu afgesproken dat dit voor 1 oktober bij de MR moet 
liggen. De MR heeft instemming.  



 

 
Scholen kunnen sinds 16 augustus subsidie aanvragen om het onderwijs in 
basisvaardigheden te  verbeteren. In het kader van het zogenoemde 
Masterplan Basisvaardigheden is een basissubsidie en een aanvullende subsidie 
beschikbaar. Afspraak is dat alle scholen van Monton deze subsidie gaan 
aanvragen. Mocht een school binnen Monton de subsidie toegekend krijgen, 
dan krijgt de school die de subsidie het hardst nodig heeft. Het DO is hiermee 
akkoord gegaan. Nu moeten de MR-en nog instemmen. Jeroen heeft de MR-en 
een bericht gestuurd. Het stafbureau maakt voor de scholen een standaard 
subsidieaanvraag en stuurt dit naar de scholen toe.  
 
Wat is de stand van zaken ten aanzien van de hogere energiekosten? Hoe gaat 
Monton dit opvangen? Er zijn scholen die hun contact hebben moeten 
opzeggen omdat ze bij Gazprom een contract hadden (verzoek van minister), 
en betalen nu 12% meer voor de energiekosten.  
Monton heeft een langlopend contract bij Energie voor Scholen, maar realiseert 
zich wel dat de kosten met 30% zullen stijgen; wat betekent 50.000 euro extra 
kosten.  
De rijksoverheid zal de materiële instandhouding gaan ophogen, maar dit gaat 
mogelijk dan weer ten koste van de (school)begroting. Jeroen zegt de begroting 
rond te krijgen met de gelden die er zijn.  
De kadernotitie die vooraf de begroting wordt opgesteld zal hopelijk voor 7 
november worden gedeeld met de commissie Financiën. 
 
Vanuit de GMR wordt de zorg geuit ten aanzien van de continuïteit van de 
schooldirecteuren. De GMR geeft aan dat telkens een interimmer op school 
wordt ingezet, dit ook wat doet met de kwaliteit van de school/onderwijs. Het 
inhuren van interim directeuren kost veel geld. Jeroen zegt dat dit gedeeltelijk 
wordt gefinancierd uit de vervangingspot (elke school legt 5% in van de 
salariskosten). Daarnaast is er ook nog een post ‘frixie’. Indien nodig kan deze 
post ook hiervoor gebruikt worden. Jeroen erkent dat het zonde geld is, maar 
het is wel noodzakelijk.  
 
Onderdeel van het bestuursbezoek is de herstelopdracht aan het bestuur ten 
aanzien van meer samenhangende sturing op kwaliteit en normering en 
beoordeling. Vooralsnog gaat Monton uit van alleen een bestuursbezoek mits 
daarmee de Inspecteur wel tot een algeheel oordeel kan komen.  
Voorts is zoals het zich nu laat aanzien alleen bij Arcade een schoolbezoek om 
vast te stellen dat voldaan is aan de laatste herstelopdracht. In november 2022 
zal de inspectie komen voor de controle van het herstelopdracht.  
 

4.  Arbobeleidsplan  De GMR geeft aan dat de wet Poortwachter is niet opgenomen in het 
document, want ook bij gedeeltelijke ziekmelding geldt dit. Afgesproken wordt 
dat dit opgenomen wordt in het verzuimbeleid.   
 
De GMR stemt in met het arbobeleidsplan.  

5.  Verzuimbeleid  De GMR stemt in met het verzuimbeleid met verheldering van gedeeltelijke 
ziekmelding.  



 

6.  Jaarkalender  De kalender wordt doorgenomen. De volgende vergadering staat gepland op  
7 november. Tijd 16.00 – 18.00 uur.  
Locatie LEF.  

7.  Jaarverslag 
stafbureau  

Dit document is ter informatie meegestuurd.  

8.  Introductie 
nieuwe 
directeuren  

Dit document is ter informatie meegestuurd.  

   

9.  Notulen vorige 
vergadering  

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  

10.  GMR reglement Het GMR reglement zal de volgende vergadering geagendeerd worden 
Mogelijk dat deze moet worden aangepast.  

11.  Activiteitenplan 
en indeling 
commissies  

Verdeling van de commissies:  
 
Onderwijskwaliteit: Anne, Natasja , Jochem (?) 
Personeel: Gery, Sander (?), Florinda  
Financiën: Manuela, Wim (?) 
 
GMR/MR avond: 15 maart 2023  - themabijeenkomst. Aan de MR-en zal 
gevraagd worden waar zij behoefte aan hebben.  
Locatie: Maarssen (?) Dit zal aan de directeur van de school gevraagd worden. 
 
In het activiteitenplan wordt de visie/missie van Monton nog aangepast, 
alvorens het te versturen naar de MR-en. Wel zal alvast een mail naar de MR-
en gestuurd worden met de vergaderdata incl. de themabijeenkomst.  

12.  Rondvraag / 
Sluiting  

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De voorzitter sluit de 
vergadering en bedankt een ieder voor haar aanwezigheid.  

 

Acties  

Nr.  Omschrijving Actienemer  

1.  Leerlingengroei 22% en bemensing van 3%. Hoe is dit te verklaren? Bestuur  

2.  Bestuursformatieplan redactioneel nakijken, checken aantal 
opleidingsscholen. Klopt het overzicht  

Bestuur  

3.  Medezeggenschapstatuut redactioneel nakijken, moet het na wijziging 
naar notaris, kunnen wijzigingen niet in het reglement opgenomen 
worden? 

Bestuur  

4.  Contact opnemen met GMR lid De Vleugel – Danielle vd Geer secretaris  

5.  ‘Leerlingprognose LEF/Arcade en daadwerkelijke groei’ - > Jeroen vragen  Secretaris  



 

6. A Mail sturen naar MR-en met vergaderdata 
Activiteitenplan eerst aanpassen en dan versturen  

Secretaris  

 


